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For decades, while America obsessed over Soviet spies, China quietly penetrated the
highest levels of government. Now, for the first time, based on numerous interviews
with key insiders at the FBI and CIA as well as with Chinese agents and people close to
them, David Wise tells the full story of China's many victories and defeats in its
American spy wars. Two key cases interweave throughout, Katrina Leung, code-named
Parlor Maid, worked for the FBI for years, even after she became a secret double agent
for China, aided by love affairs with both of her FBI handlers. Here, too, is the inside
story of the case, code-named Tiger Trap, of a key Chinese-American scientist
suspected of stealing nuclear weapons secrets. These two cases led to many others,
involving famous names from Wen Ho Lee to Richard Nixon, stunning national security
leaks, and sophisticated cyber spying. The story takes us up to the present, with a West
Coast spy ring whose members were sentenced in 2010 - but it surely will continue for
years to come, as China faces off against America. David Wise's history of China's spy
wars in America is packed with astonishing revelations.
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评论

还是带有很明显的小说痕迹

-----------------------------
有点意思

-----------------------------
各种复杂的人物关系，剪不断，理还乱。东西方两个大国的情报工作几十年来一直在暗
中角力，相互渗透与反渗透，牵扯出各自人等，有意思的是，游走于中美之间的双面间
谍，多是拿了美国护照的台湾人。

-----------------------------
失望至极

-----------------------------
读完以后最大的感觉是FBI最大的敌人是自己，其次是上级单位司法部，再次是国会山
。搞定这三座大山，十万个特工泽塔都白给。

-----------------------------
虽然许多东西是已经新闻里听说过或想象得到的，还是挺开眼界的。读完后感觉美国人
的反间谍做得太不够了，不合理之处多多，所受的牵制也是四面八方，这书一出，教育
了大众，肯定也包括间谍们，就更棘手了。

-----------------------------
Suspicion, suspicion, and suspicion.

-----------------------------
精彩，中国对美国的间谍战。这书不能指望有大陆中文版，自己对着英文的音译名字对
号入座。

-----------------------------



-----------------------------
挺有意思，尽管也许有点耸人听闻。另外人名太多了，记不住。

-----------------------------
虽然是原版书不过语言并不晦涩。

-----------------------------
看完之後熱血沸騰，想起年少時候的間諜理想！

-----------------------------
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书评

作者：大卫・怀斯（DAVID WISE ） 发表日期：2011年12月10日 译者：MZ老道
译者志愿者校对
1995年，一名中年华人男子走进了CIA（美国中央情报局）位于东南亚的办事处，提供
了一些珍贵的中国机密档案。其中，有一份文件是三叉戟潜艇装载的美国W-88型核弹
头的设计资料。 他描...  

-----------------------------
书中各种复杂的人物关系，剪不断，理还乱。东西方两个大国的情报工作几十年来一直
在暗中角力，相互渗透与反渗透，牵扯出各色人等，有意思的是，游走于中美之间的双
面间谍，却多是拿了美国护照的台湾人。 最喜欢作者一个极其生动的比喻： “If a
beach was an espionage targe...  
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